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برج آزادي با ۱۴ ميليارد تومان مرمت شد
رئيس کميته ميراث ش��وراي شهر 
ته��ران گفت: مرمت برج آزادي به 
اتمام رس��يده و ديگر اين برج چکه 
نمي کن��د. ب��ه گزارش مه��ر احمد 
حکيمي پ��ور درخص��وص آخرين 
بازدي��دي که از پروژه مرمت ميدان 
آزادي داشت، گفت: مرمت محوطه 

برج آزادي از شوراي اول تهران مورد توجه مديريت شهري بوده اما 
در دوره اول به دليل برخي ناهماهنگي ها اين طرح متوقف ماند که 
مجددا در شوراي چهارم دنبال شد. وي گفت: شوراي چهارم از سال 
۹۲ مرمت ميدان آزادي و جلوگيري از نشت آب هاي روسطحي به 
طبقه منفي يک را دنبال مي کند. اين پروژه با وجود دشواري هاي 
زياد به اتمام رسيده، هرچند که چندين مرتبه به دلايلي نيمه کاره 
رها ش��ده بود. حکيمي پور ادامه داد: ش��وراي چهارم براي تکميل 
هر چه س��ريعتر برج آزادي از ظرفيت هاي ش��هرداري استفاده کرد 
تا اين پروژه تکميل و اجرا ش��د. به گفته وي، تاکنون بيش از ۱۴ 
ميليارد تومان براي مرمت برج آزادي توس��ط ش��هرداري تهران 
هزينه شده و شوراي شهر تهران در بودجه ۹۶ رديف هايي را براي 

اين منظور در نظر گرفته است.

محيط بان خوزستاني هنوز در ICU بستري است
رئي��س اداره محي��ط زيس��ت اميدي��ه گفت: محيط ب��ان منصور 
احمدي همچنان در ICU بس��تري هس��تند. به گزارش ميزان علي 
رزاق��ي درب��اره آخرين وضعيت محيط ب��ان احمدي گفت: پس از 
جراحي هاي انجام ش��ده وضعيت منصور احمدي رضايت بخش 
است اما همچنان در ICU بستري هستند. وي افزود: گلوله کتف 
راس��ت اصابت کرده بود که جراحي انجام ش��د و از ناحيه فک و 
لب نيز دچار آسيب شدند. رييس اداره محيط زيست اميديه گفت: 
منصور احمدي حدود ۹ س��ال س��ابقه محيط باني دارد. اداره کل و 
مسئولان محيط زيست پيگير وضعيت او هستند و دستورات لازم 
داده ش��ده اس��ت. رزاقي در توضيح حادثه نيز گفت: روز جمعه به 
دليل تعطيلات مانند هميشه در حال گشت زني در منطقه دهستان 

آسياب از توابع شهرستان اميديه خوزستان بوديم.

پيشنهاد رئيس پزشكي قانوني براي واردات جسد
رييس سازمان پزشکي قانوني کشور از پيشنهاد اين سازمان براي 
واردات جس��د به کش��ور خبر داد. دکتر احمدش��جاعي در گفتگو با 
ايسنا اظهار کرد: افرادي که وصيت مي کنند تا اجسادشان را اهدا 
 کنند يا اجس��اد ناشناس��ي که بعد از ش��ش ماه کس��ي به سراغشان 
نيامده باشد با کسب اجازه قانوني از مقام قضايي به دانشگاه هاي 
علوم پزشکي تحويل داده مي شوند. شجاعي همچنين درباره امکان 
واردات جس��د از خارج به کش��ور گفت: ما پيش��نهاد داده ايم که از 
خارج از کشور جسد بياورند که در اين ميان بعضي از گروه ها اعلام 
آمادگي کردند و ما هم گفتيم که با آنها همکاري مي کنيم. رييس 
س��ازمان پزشکي قانوني کش��ور اظهارکرد: تا کنون واردات جسد 
نداش��تيم يا اگر بوده تعداد آن خيلي کم بوده اس��ت اما اگر اين کار 

انجام شود نياز دانشگاه رفع مي شود.

سالانه 25 ميليون تن هدر رفت مواد غذايي داريم

رئيس تعاوني توليدکنندگان مواد غذايي گفت: س��الانه ۱٣٠ ميليون 
تن مواد غذايي در کش��ور توليد مي ش��ود که ۲5 ميليون تن آن هدر 
مي رود و با توس��عه صنايع تبديلي و تکميلي در کش��ور، مي توان از اين 

هدررفت جلوگيري کرد.
مهدي کريمي تفرش��ي در يک نشس��ت خبري در محل اين تعاوني، 
اف��زود: ب��ا رف��ع تحريم ها، قيمت مواد غذاي��ي ۱۲ تا ۱5 درصد کاهش 

يافته است.
وي ب��ا اش��اره ب��ه اينک��ه ۹٠ درصد م��واد غذايي توليدي در کش��ور از 
محصولات کشاورزي بدست مي آيد، گفت: اين در شرايطي است که 

کارخانه هاي مواد غذايي با 5٠ درصد ظرفيت کار مي کنند.
وي با تاکيد بر اينکه بايد روي صادرات بيش��تر کار کنيم، افزود: تاکيد 
دولت دوازدهم بر توسعه صادرات است که اميدوارم اين مهم در زمينه 

صنايع غذايي کشور نيز محقق شود.
اي��ن مقام مس��ئول با اش��اره به ص��ادرات مواد غذايي گف��ت: عراق از 
مجموع هشت ميليارد دلار واردات مواد غذايي، ۹٠٠ ميليون دلار آن 

را از ايران وارد مي کند.
کريمي تفرش��ي افزود: قطر نيز از س��ه ميليارد دلار واردات مواد غذايي، 

سال گذشته فقط ۱٨ تا ۲٠ ميليون دار را از ايران وارد کرد. 
رئي��س تعاون��ي توليدکنندگان مواد غذايي ابراز اميدواري کرد صادارت 
مواد غذايي از ايران به قطر با شرايط خاصي که برايش پيش آمده، به 

۱٠٠ ميليون دلار افزايش يابد.
به گفته کريمي تفرش��ي، صادرات مواد غذايي به قطر مي تواند زمينه 

صادرات به ديگر کشورهاي عربي را براي ايران فراهم کند.
وي گفت: ۱۹تا ۲۲ شهريور ماه امسال نمايشگاه مواد غذايي در کشور 
قطر برگزار مي ش��ود که اميدوارم نشس��ت امروز بتواند فرصتي ش��ود تا 
توليد کنندگان مواد غذايي در ايران براي حضور در اين نمايشگاه کالاي 

خود را براي عرضه در نمايشگاه اماده کنند.
کريمي تفرشي اظهار داشت: اکنون ۱۴هزار واحد در صنايع غذايي کشور 
فعال است که اميدواريم وزارت جهادکشاورزي و بانک کشاورزي بتوانند 
با حمايت از توليدکنندگان موادغذايي، بنگاههايي را که با همه ظرفيت 

خود در عرصه توليد نيستند، توانمند کنند.
وي ميزان اش��تغالزايي در صنايع غذايي کش��ور را ۱۶درصد از اش��تغال 
کشور عنوان کرد و گفت: صنايع غذايي کشور ظرفيت هاي زيادي براي 

توسعه دارد که مي تواند اشتغال بيشتري را هم ايجاد کند.
کريمي تفرشي گفت: متاسفانه ايران در شاخص جهاني کارآفريني بين 
۱٣٠ کش��ور رتبه ٨٠ و بين ۱5کش��ور خاورميانه رتبه هش��تم را به خود 

تخصيص داده است.
اي��ن عض��و فعال بخش تع��اون تاکيد کرد: رتبه هاي ياد ش��ده زيبنده 
 اي��ران ک��ه توانمندي ه��اي بس��ياري در عرصه ه��اي مختل��ف دارد،

 نيست.
وي مهمترين مش��کلات پيش روي صنايع غذايي کش��ور را کمبود 
نقدينگي و ديرکرد اقس��اط واحدهاي کوچک عنوان کرد و گفت: طي 
هفت ماه گذش��ته 77۶ هزار ميليارد ريال تس��هيلات به بخش صنايع 
غذايي کشور پرداخت شده که بيشتر آن با هدف ادامه حيات کارخانه ها 
بوده است. وي ميزان صادرات مواد غذايي را در سال ٨5 معادل 5٠٠ 
ميليون دلار ذکر کرد و گفت: اين ميزان در سال ۹5 به ۶ميليارد دلار رسيد 

و پيش بيني مي شود در سال ۹۶ به هفت ميليارد دلار افزايش يابد.
کريمي تفرشي بيان داشت: اکنون نيمي از ظرفيت صنايع غذايي کشور 
استفاده نمي شود که در صورت فعال شدن مي توانيم در حوزه صادرات 

حرف زيادي براي گفتن داشته باشيم.

پيشخوان

اجتماعی
گروه اجتماعي: ازدواج کودکان به خودي خود مش��کلي جدي 
است. علاوه بر اين مشکل، آسيب شناسان پرده از روي مشکل 
ديگري با عنوان »افزايش کودکان مطلقه« برداشته اند. هرچند 
تلاش ه��اي زيادي در بخش ه��اي مختلف براي جلوگيري از 
ميزان آسيب هاي اجتماعي براي کودکان جامعه برداشته شده، 

اما هنوز هم مشکلات زيادي در اين حوزه وجود دارد. 
تيرماه سال جاري بود که پروانه سلحشوري، رئيس فراکسيون 
زنان مجلس از تلاش براي افزايش حداقل سن ازدواج دختران 
از ۱٣ سال به ۱5 سال خبر دادو اعلام کرد که ما کودکان مطلقه 
۱5 س��اله در کش��ور داريم. »بيوه کودک« از جمله پديده هاي 
نوظهور در کشور است که با وجود همه هشدارهاي کارشناسان، 
ش��يوع روز افزوني داش��ته و در پي ازدواج هاي زير ۱5 س��ال در 
کش��ور، عامل بروز ناهنجاري هاي فرهنگي در کشور مي شود. 
آمار ازدواج هاي کودکانه در کشور بيشتر مي شود و به تبع آن، 
تعداد بيوه کودک ها بيش��تر. در عصر مدرنيته ش��دن و گسترش 
شهرنش��يني و بالا رفتن س��ن ازدواج باز در ش��هرهايي که بر 
اصول سنتي ش��ان پايبند هس��تند، ازدواج در س��نين کمتر از ۱5 
س��ال بس��يار مشهود اس��ت، بچه هايي که در دنياي کودکي يا 
بلوغ بايد مسئوليت زندگي را براساس سنت هاي پدر و مادران 
خ��ود را ب��ر دوش بکش��ند بدون اينک��ه اراده و اختياري در اين 

زمينه داشته باشند.
کارشناسان مي گويند فقر فرهنگي و پايبندي به اصول و عقايد 
قديمي و س��نتي هنوز در بس��ياري از خانواده هاي ايراني وجود 
دارد که دختر و پس��ر کودک يا نوجوان خود را اس��ير و قرباني 
اين پايبندهايي که ناشي از پايين بودن سطح آگاهي و فرهنگ 
آن خانواده است، مي کنند. تبعات ازدواج دختر و پسر در دوران 
کودکي يا نوجواني، تبعات منفي و آسيب هاي اجتماعي زيادي 
را در آينده بر آنان بوجود مي آورد، بچه هايي که هنوز به شعور 
و آگاهي کامل نرس��يده اند، بايد بار بزرگي از زندگي متاهلي را 
بدون رغبت و براس��اس خودخواهي هاي والدين خود به دوش 

بکشند.
وجود ���2 هزار كودك مطلقه در كشور

در همي��ن ح��ال ي��ک نماينده مجلس با اش��اره به وجود ۲ هزار 
کودک در کشور، نسبت به سقط جنين  هاي مکرر برخي کودکان 
ابراز نگراني کرد. طيبه سياوشي در گفتگو با ايلنا در رابطه با آمار 
کودک بيوه ها در کش��ور بيان داش��ت: طرح افزايش سن ازدواج 

کودکان تحت تاثير آمار افزايش تعداد پديده کودک همس��ري 
و تبدي��ل آن ب��ه کودک بيوه ها کلي��د خورد. کودکاني که با ۱٣ 
يا ۱۴ س��ال هم بيوه بودند و هم سرپرس��ت خانوار محس��وب 
مي شدند. يعني کودکاني داشتند که بايد علاوه قبول مسئوليت 
آنها معيش��ت خود را تامين مي کردند. وي ادامه داد: زماني که 
اين آمار و ارقام منتشر شد، رسانه ها و فضاي مجازي نسبت به 
اين قضيه حس��اس ش��دند و اين مس��ئله مطرح شد که بايد سن 
ازدواج افزايش پيدا کند. البته اين تنها راه حل نيس��ت، اما يکي 
از راه حل هايي است که مي توان از طريق آن به کاهش معضل 

اجتماعي کمک کرد.
سياوشي اضافه کرد: بسياري بلوغ جسمي را دليلي بر بلوغ عقلي 
قرار مي دهند و حتي بحث بلوغ در س��ن ۹ س��الگي را در برخي 
نقاط اعمال مي کنند. متاس��فانه اقوامي در کش��ور وجود دارد که 
سن ازدواج را ۹ سال تعيين مي کنند که در آن دختر بايد در اين 
سن ازدواج کند. طبق صحبت هايي که با کارشناسان داشته ايم 
اين امر واقعاً اختياري نبوده است حتي مادر آن خانواده هم اين 
مس��ئله را مطرح مي کند که مايل نيس��ت کودک در س��ن پايين 

ازدواج کن��د، ام��ا به دليل مس��ائل مختل��ف مثل فقر، اعتياد و يا 
فش��ارهاي عش��يره اي و طايفه اي حتي اگر به ش��هرهاي ديگر 
نيز مهاجرت کرده باشند ناچار به رضايت مي شوند. اين نماينده 
مجلس با تاکيد بر اينکه اين کودکان با مشکلات فراواني مواجه 
مي ش��وند چراکه بدن دختر ۱۱ يا ۱۲ س��اله امادگي بارداري را 
ندارد، گفت: آنها خودش��ان بچه هس��تند و اولين بارداري يک 
ريس��ک بالاتري نس��بت به بارداري دوم دارد و اين بچه ها ۲ 
برابر ريسک را مي پذيرند و دچار باروري هاي زودرس مي شوند 
که در اکثريت موارد دچار سقط جنين هاي مکرر مي شوند. اين 
موارد بايد بررس��ي ش��ود، چراکه هزينه اي اس��ت که بر دس��ت 

نظام گذاشته مي شود.
سياوشي در ادامه گفت: مورد ديگر ازدواج کودکان با اتباع بيگانه 
است که اين مشکلي جدي است. مسئله اين است که اگر قرار 
اس��ت؛ يکس��ري احکام و قوانين را براس��اس مقتضيات زمان و 
مکان تبيين کنيم اين مسئله را بايد لحاظ کنيم که کودک ۱٠ 
يا ۹ ساله در سن بلوغ عقلي نيست. اين کودک نبايد در مسائل 
اقتصادي دخالت کند و قانوناً مجاز به هيچ کار ديگري نيست، 

اين در حالي است که ما قانوناً به او اجازه هيچ کاري نمي دهيم 
جز اينکه با اذن پدر يا مجوز دادگاه ازدواج کند. عضو فراکسيون 
زنان مجلس همچنين بيان داش��ت: درصدد اين هس��تيم؛ سن 
ازدواج دختران را به ۱5 سال برسانيم به علاوه اذن پدر و دادگاه 
صالحه تا ازدواج زير اين س��ن وجود نداش��ته باش��د، چرا که امار 
بيوه کودک ها نگران کننده اس��ت. اکنون ۲ هزار کودک مطلقه 
داريم که اينها کودکاني هستند که ازدواج آنها ثبت قانوني شده 

بود، يعني ممکن است تعداد از اين هم بيشتر باشد.
ضرور رسيدگي به وضعيت كودك بيوه ها ���

در همين ارتباط محمد زاهدي اصل، مددکار اجتماعي و استاد 
دانش��گاه درباره وضعيت ازدواج و طلاق کودکان در کش��ور در 
گفتگ��و ب��ا خبرنگار »تجارت« مي گويد: ازدواج کودکان قبل از 
بلوغ عقلي باعث بروز مش��کلات و نارس��ايي ها جبران ناپذيري 
مي شود. اين در حالي است که امروزه در جامعه ما بزرگسالان از 
مهارت ارتباطات و همسرداري مناسب برخوردار نيستند؛ ديگر 
چه برسد به کودکان! اين مدرس دانشگاه ادامه داد: وقتي افراد 
قبل از سن عقلي ازدواج مي کنند طبيعتا بخش قابل توجهي از 

اين ازدواج ها به طلاق و جدايي منتهي مي شود.
به گفته زاهدي اصل براي رسيدگي به وضعيت چند هزار کودک 
مطلقه در کش��ور بايد س��ازمان بهزيس��تي و ديگر سازمان هاي 
مرتبط وارد عمل شده و با تدبير کارشناسان درباره رسيدگي به 
وضعيت اين کودکان راهکارهاي اساسي بينديشند. بايد دانست 
که بخش��ي از اين کودکان نيازمند حمايت س��ازمان بهزيستي 
و نهادهاي ديگر به عنوان جانش��ين خانواده هس��تند و بايد اين 
افراد را مورد رسيدگي قرار دهند. اين مددکار اجتماعي در ادامه 
خاطرنشان کرد: اين در حالي است که برخي از اين کودکان در 
اين وضعيت و اين س��نين مبادرت به فرزندآوري مي کنند که 

همين اقدام باعث بروز مشکلات عديده مي شود.
زاهدي اصل همچنين درباره پيش��گيري از بروز چنين مس��اله 
اي مي گويد: بايد رسانه ملي، ديگر رسانه ها، آموزش و پرورش، 
نهاد هاي حمايت کننده از کودک و ديگر سازمان ها با آگاه سازي 
خانواده ها، کودکان و جامعه را نسبت به تبعات اين قضيه آگاه 
سازند تا به اين ترتيب همگان به بروز مشکلات ناشي از پديده 
آسيب زايي همچون ازدواج کودکان واقف باشند. اين در حالي 
اس��ت که در قوانين س��نين ازدواج تعريف ش��ده است، اما براي 

ازدواج بلوغ عقلي تعيين کننده است نه بلوغ جنسي.

2 هزار كودك مطلقه در كشور وجود دارد؛

 »كودك بيوه ها« در مرز هشدار

اخــبار شـهرستان

فرماندار ري:خبرنگاران بذر معرفت در جامعه مي پراكنند

مهارت آموزي370 نفر از آموزش دهندگان سواد آموزي
 توسط جهاد دانشگاهي در بوشهر

صادرات از پارس جنوبي دردولت يازدهم 2 برابر شد

برگزاري همايش مديريت فرآيند هاي كسب و كار در بندرامام خميني)ره(كنترل فشارآب منطقه بافت قديم كوي رضوي شهر اراك

درخشش فرزند يکي از كاركنان شركت 
گاز استان مركزي در بيست ويکمين 
مرحله مسابقات سراسري قرآني

بوش��هر- خبرن��گار تج��ارت: معاون 
س��وادآموزي اداره کل آم��وزش و 
پرورش اس��تان بوشه گفت: آموزش 
دهن��دگان دوره هاي مختلف س��واد 
آم��وزي در دوره ه��اي فن��ون جديد 
آموزش��ي جهاد دانش��گاهي اس��تان 
شرکت مي کنند.غلامرضا دانش فر در 
نشست با علي احمدي زاده سرپرست 
جهاد دانشگاهي واحد استان بوشهر با 

ضرورت دانستن وجود نيروهاي با کيفيت و مهارت بالا براي 
تعليم و تربيت افراد بي س��واد در جامعه، اظهار داش��ت: در سال 
ج��اري تحصيل��ي ٣7٠ نفر ازآموزش دهندگان س��واد آموزي 
توس��ط جهاد دانشگاهي واحد استان دوره هاي مهارت آموزي 

و فنون جديد تدريس را فرا مي گيرند.
وي با اش��اره به تفاهم نامه منعقده ميان س��ازمان نهضت سواد 
آموزي و جهاد دانشگاهي کشور، افزود: بزودي براي استفاده از 
ظرفيت هاي بالاي جهاد دانشگاهي واحد استان در جهت بالا 
بردن کيفيت آموزش و توانمندس��ازي نيروي انس��اني آموزش 
دهندگان دوره هاي مختلف س��وادآموزي، تفاهم نامه اي بين 

دوس��تگاه منعقد مي گ��ردد.وي ادامه 
داد: براب��ر برنام��ه ريزي ه��اي انجام 
ش��ده بيش از ش��ش هزار و ۱5٠ نفر 
افراد بي سواد استان در قالب برنامه ها 
و طرح هاي مختلف س��وادآموزي در 
س��ال جاري) س��ه دوره سوادآموزي، 
تحکي��م و انتقال، خواندن با خانواده، 
حلقه هاي کتاب خواني ، طرح بني و... 
(تحت پوشش قرار خواهند گرفت.در 
اين ديدار علي احمدي زاده، سرپرست جهاددانشگاهي استان 
بوشهر با اعلام آمادگي براي همکاري در جهت ارتقاء سطح سواد 
و نيز آموزش نيروي انساني مورد نياز حوزه سواد اموزي استان 
به طرح ها و برنامه هاي، اين نهاد نوپاي علمي- آموزشي اشاره 
داش��ت و گفت: ش��روع فعاليت ايسنا)شعبه بوشهر(،راه اندازي 
مرکز افکارس��نجي دانش��جويان ، طرح اوليه راه اندازي ش��عبه 
رويان يا مرکز ناباروري، راه اندازي مرکز خون بند ناف، مجوز 
آموزش و توانمندس��ازي جهت ۶٠٠ نفر از جوانان اين اس��تان 
ب��راي کار در ح��وزه نف��ت و گاز وهمچني��ن آمادگي برگزاري 

همايش بين المللي خليج فارس در بوشهر را داريم.

بوش��هر- خبرنگارتجارت : مديرعامل 
منطق��ه ويژه اقتص��ادي انرژي پارس 
گف��ت: در چه��ار س��ال فعاليت دولت 
يازده��م ص��ادرات ميعان��ات گازي و 
محصولات پتروش��يمي در اين منطقه 
ب��ا افزاي��ش ۲ برابري از ۱7 ميليون تن 
به ٣۴.۲ ميليون تن رس��يد.به گزارش 
پايگاه اطلاع رساني منطقه ويژه پارس 

، در نشس��ت با اصحاب رس��انه اس��تان بوشهر با اعلام اين خبر 
افزود:همچني��ن ب��ا تکميل و افتت��اح فازهاي اولويت دار پارس 
جنوبي در سه سال گذشته برداشت و توليد گاز از ميدان گازي 
پارس جنوبي با افزايش ۲ برابري از ۲7٠ ميليون متر مکعب به 
۶٠٠ ميليون متر مکعب در روز افزايش يافته به گونه اي که امروز 
برداش��ت گاز ميدان مش��ترک پارس جنوبي با کشور قطر برابر 
شده است. وي اضافه کرد: علاوه براين تا فروردين سال جاري 
ميزان توليد نفت در منطقه ويژه اقتصادي انرژي پارس صفر بود 
که درس��ال جاري توليد و صادرات نفت از اين ميدان مش��ترک 
آغاز شد.يوس��في ادامه داد: در پايان س��ال ۹۲ ش��مار واحدهاي 
پتروشيمي منطقه ويژه انرژي پارس ۱۲ واحد بود که اين شمار 
امروز به ۱۶ واحد افزايش يافته است.وي با اشاره به اينکه ۱۴ واحد 

پتروشيمي در منطقه ويژه انرژي پارس 
در دس��ت س��اخت است گفت: تا پايان 
س��ال جاري ۲ واحد پتروشيمي مرجان 
و بوشهر به بهره برداري خواهد رسيد.
وي در بخش ديگري از سخنان خود در 
پاسخ به درخواست خبرنگاري مبني بر 
ضرورت نامگذاري يکي از ميدان هاي 
شهر بوشهر به نام پارس جنوبي گفت: 
براي نامگذاري يک ميدان شهر بوشهر به نام پارس جنوبي و 
نصب المان مورد نياز آن در صورت تمايل ش��وراي جديد ش��هر 
بوشهر آمادگي کامل داريم.يوسفي در ارتباط با ميزان کمک هاي 
وزارت نفت در قالب مسئوليت هاي اجتماعي به مناطق پيراموني 
بي��ان ک��رد: افزون بر ۶ هزار ميليارد ريال طرح هاي عام المنفعه 
در مناطق مختلف اس��تان بوش��هر اجرا شده که از اين ميزان در 
طول سه سال کمتر از ۱٠٠ ميليارد ريال به بخش ورزش استان 
کمک شده که نتيجه شادي و نشاط حاصل از آن بيش تر از ساير 
بخش ها بود.وي ادامه داد: تيم هاي ش��اخصي در حوزه پارس 
جنوبي مورد حمايت قرار دارند که از جمله آنها مي توان به تيم 
فوتب��ال س��احلي دريانوردان پارس جنوب��ي و تيم ليگ برتري 

فوتبال پارس جنوبي جم اشاره کرد.

در راس��تاي بهسازي ش��بکه آبرساني و ايجاد تعادل 
فش��ار آب در س��طح شهر اراک که از الويت هاي امور 
آب وفاضلاب شهرس��تان اراک مي باش��د، فشار آب 
منطق��ه باف��ت قديم کوي رض��وي) گردو( به تعادل 
مطلوب رس��يد. به گزارش روابط عمومي شرکت آب 
و فاضلاب استان مرکزي:مهندس سعيد سر آباداني 
مدير امور آب وفاضلاب شهرستان اراک عنوان کرد: 
با انجام عمليات سه راه گيري برروي خط انتقال 5٠٠ 
ميليمتر درعمق 5.5 متري زمين و همچنين بر روي 
شبکه توزيع ۱5٠ ميليمتر و نصب سه فقره شيرفلکه 

برروي اين خط ، مديريت برفش��ار آب منطقه بافت 
قدي��م ک��وي رضوي ص��ورت پذيرفت .وي در ادامه 
افزود:اي��ن منطق��ه درفصول گرم س��ال و با افزايش 
مصرف آب دچار افت فشار وايجاد نارضايتي از سوي 
مشترکين مي شد که با انجام اين عمليات مشکل به 
طور کامل برطرف گرديد و رضايت مشترکين جلب 
ش��د . مهندس س��ر آباداني در پايان تصريح کرد: اين 
عمليات به صورت اماني توسط اداره فني وتوسعه امور 
آب وفاضلاب شهرستان اراک با حداقل هزينه، طي 

۴٨ ساعت انجام شد .

اولي��ن دوره هماي��ش مديري��ت فرآيندهاي کس��ب و کار با هدف بهبود 
کيفي��ت و ايج��اد تغيير و تحول در فعاليت هاي س��ازماني و ارائه خدمات 
مطلوب به مش��تريان در مردادماه س��ال جاري در بندر امام خميني)ره( 
برگزار ش��د.معاون طرح و توس��عه اداره کل بنادر و دريانوردي اس��تان 
خوزستان با اشاره به آغاز پروژه پياده سازي سيستم مديريت فرآيندهاي 
کسب و کار در سطح سازمان مرکزي و بنادر تابعه بيان داشت: با توجه 
ب��ه انتخ��اب بندرامام خميني)ره( به عن��وان بندر پايلوت جهت احصاء و 
تدوين فاز اول اين پروژه، سازمان بنادر و دريانوردي اقدام به طرح ريزي 
و اجراي چهار دوره همايش و برگزاري مسابقه با هدف آشنايي و افزايش 
آگاهي کارکنان با مفاهيم و کارکرد اين سيس��تم نموده است.عس��کري 

در ادام��ه اف��زود: اولي��ن دوره همايش به منظور فرهنگ س��ازي و ايجاد 
زمين��ه ي لازم جه��ت هم��کاري و همراهي کليه ي آحاد س��ازماني طي 
 مردادماه سال جاري با مشارکت و استقبال کارکنان اين اداره کل برگزار

 گرديد.
وي تصريح کرد: در اين همايش خانم دکتر اميري به نمايندگي از سازمان 
بنادر و دريانوردي ضمن ارائه مطالبي آموزشي در زمينه ي مزايا و لزوم 
اس��تقرار سيس��تم مورد نظر در س��ازمان ها، گزارشي از پيشرفت پروژه و 
اقدامات انجام ش��ده تا به امروز ارائه نمودند.يادآور مي ش��ود در پايان اين 
مراسم نيز به قيد قرعه به افرادي که به سوالات مسابقه پاسخ هاي درست 

داده بودند، در دو گروه ويژه و عادي جوايزي اهدا شد. 

ب��ه گ��زارش رواب��ط عمومي ش��رکت گاز اس��تان مرکزي در 
بيس��ت ويکمين مرحله مس��ابقات سراس��ري ق��رآن کريم و 
نه��ج البلاغ��ه با عنوان به��ار در بهار ويژه فرزن��دان کارکنان 
ش��رکت ملي گاز ايران و ش��رکتهاي تابعه که در ايام مبارک 
ده��ه کرام��ت و همزمان ب��ا ولادت حضرت ثامن الحجج،امام 
رض��ا)ع(و ب��ه ميزباني ش��رکت گاز اس��تان آذربايجان غربي 

برگزار ش��د،محمد رجبي فرزند يکي از کارکنان ش��رکت گاز 
شهرس��تان محلات از اس��تان مرکزي خوش درخشيد و موفق 
 به کسب رتبه اول در رشته قرائت ترتيل در مقطع اول متوسطه 

گرديد.
 برپاي��ه اي��ن گزارش مرحله مقدماتي اين مس��ابقات همزمان 
با بهمن ماه س��ال گذش��ته و دررشته هاي قرائت،حفظ،مفاهيم 

ق��رآن کريم،نه��ج البلاغ��ه ، اذان وقصه گوي��ي در دو بخش 
پس��ران ودخت��ران در اراک برگ��زار گردي��د و نف��رات برتر هر 
رشته در مقاطع مختلف تحصيلي به مرحله نهايي و سراسري 
راه يافتن��د ک��ه مرحل��ه نهاي��ي و سراس��ري اين مس��ابقات با 
 حضور نفرات برتر از سراس��ر کش��ور در ش��هر اروميه برگزار 

شد.

فرماندار ري، خبرنگاران را از اقشار مرجع مردم دانست که کمر 
همت به آگاهي بخشي و کاشتن بذر معرفت در جامعه کرده اند.
عل��ي کيواني -شهرس��تان ري، هداي��ت الله جمالي پور، معاون 
استاندار تهران و فرماندار ويژه شهرستان ري، در مراسم تجليل 
از خبرنگاران استان تهران که در شهرستان ري برگزار شد، گفت: 
»علماي علم سياس��ت، مطبوعات را رکن چهارم دموکراس��ي 
مي دانند و خبرنگاران س��هم به س��زايي در در قوام و دوام جامعه 
مدني و ايجاد شفافيت در ساختار بورکراتيک اداري دارند.«وي 
نقادي را نياز مسئولين و مديران دانست و افزود: »خبرنگاران با 

نگاه تيزبينانه خويش، هميشه سعي بر آن دارند تا با گوشزد کردن 
کاستي ها و نواقص احتمالي عملکرد، به بهبود کيفيت و ارتقاي 
سطح خدمت کمک مي کنند.«نماينده عالي دولت در شهرستان 
ري، رويکرد دولت را بهره گيري از ظرفيت خبرنگاران و استفاده 
بهينه از نقد آنها عنوان کرد و اظهار داشت: »رويه دولت يازدهم 
همانگونه که در چهار سال گذشته شاهد آن بوديم، رواداري در 
مقابل خبرنگاران و به خصوص خبرنگاران منتقد بود و هميشه 
در تلاش بود تا گوش ش��نوايي براي ش��نيدن همه نقدها داش��ته 
باشد.«فرماندار ويژه ري با تاکيد بر اين که دولت هيچگاه در پي 

محدود کردن خبرنگاران و ايجاد مشکل براي آنها نبوده است، 
گفت: »به جد معتقديم که خبرنگاران چشمان بيدار جامعه هستند 
و با هشدارهاي به موقع خويش، مسئولين را نسبت به پيامدهاي 
اقداماتي که در پي مي گيرند، آگاه مي کنند.«جمالي پور با انتقاد از 
تفکري که نگاه منفي و بدبينانه به خبرنگاران دارد، اظهار داشت: 
»از بزرگترين موانع عدم توسعه، نبود شفافيت و وجود فضاي کدر 
در جامعه است. با نگاه منفي و بدبينانه به خبرنگاران نمي توان در 
راه توسعه گام برداشت زيرا که محدود کردن اين قشر نتيجه اي 

جز سکون، رخوت و خمودگي جامعه در پي ندارد.«

س��خنگوي وزارت بهداش��ت گفت: بايد بتوانيم افراد معتاد را 
به مصرف داروها و مواد شبه مخدري که آسيب کمتري وارد 
مي کن��د، س��وق دهيم و آنه��ا را از مصرف کننده مواد مخدر 
تزريقي به مصرف کننده مواد مخدر خوراکي تبديل کنيم تا 
ام��کان ابت��لا به بيماري هاي عفوني مانند ايدز و هپاتيت در 
جامعه کاهش يابد. به گزارش ايلنا، در ماه هاي اخير موضوع 
طرح توزيع دولتي مواد مخدر که از سوي کميسيون قضايي 
مجلس مطرح ش��ده به ش��دت بحث برانگيز شده است. اين 
طرح در حالي از سوي کميسيون قضايي مجلس مطرح شده 
که س��ردار مويدي، رييس س��تاد مبارزه با مواد مخدر معتقد 
است؛ طبق کنوانسيون بين المللي توزيع مواد مخدر از جمله 
ترياک، هرويين و کراک در هيچ کشوري توسط دولت قانوني 
نيس��ت و طرح توزيع مواد مخدر دولتي و ترياک دولتي در 
کش��ور طبق قوانين بين المللي امکان پذير نيست. حريرچي 
توضيحات بيشتري در رابطه با موضع وزارت بهداشت در قبال 

طرح توزيع مواد مخدر دولتي ارائه داد و گفت: سياست هاي 
وزارت بهداشت تابع از دو اصل مهم است؛ نخست موضوع 
مبارزه با مواد مخدر و پرهيز و اجتناب از مصرف آن اس��ت 
ک��ه اي��ن اص��ل کارايي  خ��ود را دارد و از اقدامات فرهنگي و 
پيشگيرانه شروع و تا مبارزه با قاچاق مواد مخدر، جلوگيري 
از دسترسي و... ادامه دارد. سخنگوي وزارت بهداشت تاکيد 
ک��رد: در اي��ن مراک��ز انواع داروها با دوز مش��خص از جمله 

متادون توزيع مي شود.

عضو منتخب ش��وراي ش��هر پنجم تهران تاکيد کرد: هنوز 
هي��چ ي��ک از اعض��ا به صورت رس��مي آمادگي خود را براي 
کانديدات��وري در  انتخابات رياس��ت ش��وراي ش��هر تهران 
اعلام نکرده اس��ت و هنوز درباره فرد يا افرادي براي معرفي 
جهت رياس��ت ش��وراي عالي  استان ها نيز در شوراي منتخب 
صحبتي نش��ده اس��ت.  به گزارش ايسنا، ناهيد خداکرمي، در 
مورد روند انتخاب رئيس ش��وراي ش��هر پنجم گفت: در ٨٠ 
روز اخي��ر، اعضاي ش��وراي منتخ��ب، تمرکز اصلي اش را بر 
ش��ناخت چالش ها و  مس��ائل شهر تهران و همچنين انتخاب 
گزينه نهايي براي ش��هرداري تهران گذاشته بود، بخصوص 
در مورد انتخاب ش��هردار جلس��اتي  را با برخي از ۲۴ نفر نامزد 
اوليه شهرداري تهران و پس از آن نشست هاي متعددي با 7 
کانديداي اصلي داشتند که وقت، انرژي و زمان زيادي را به 
خود  اختصاص داد.  به گفته وي در اين مدت تمامي جلسات با 
مديريت هيات رئيسه موقت برگزار شده و کميسيون ها نيز با 

روساي موقت اداره مي شد و هر  کميسيون بدون هيچ مشکل 
و تنشي به کار خود ادامه داده است.  اين عضو منتخب شوراي 
شهر پنجم تهران خاطرنشان کرد: سخنان پراکنده بين اعضا 
جريان دارد و حتي ممکن است با  برخي آقايان از جمله هاشمي، 
مسجد جامعي، رسولي و الويري در مورد اينکه کانديدا هستند 
يانه صحبت کرده باشند،  اما نمي توان هنوز گفت کانديداي 
نهايي رياس��ت ش��وراي شهر يا شورايعالي استان ها کيست و 

شايد يکي از کانديداها از خانم ها باشد.

رياست احتمالي يک زن بر شوراي شهر تهرانمعتادان را بايد به مصرف شبه مخدرها سوق دهيم


